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F-PIIRI  
¬ Leijonasanomat / Lejon Nytt 2014 -2015 
Past DC Hermanni Sippola 

Olen ollut viisi vuotta vastuussa piirimme julkaisusta. Tästä kiitokset klubeille. Viime kaudella lehti tehtiin netti-

muodossa. Hyvä puoli asiassa oli, että siihen voitiin liittää kaikki ajankohtaiset asiat kauden loppuun saakka, kun 

ennen paperille painettu lehti sisälsi helmikuuhun mennessä toimitetut tapahtumat ja uutiset. Nettinä lehti 

päivitettiin neljä kertaa, tällöin uusimmat artikkelit lisättiin edellisten jatkoksi. Viimeisin päivitys tehtiin kauden 

vaihtuessa, jolloin lehti oli luettavissa koko kaudelta yhtenä lehtenä. Ja se on edelleen luettavissa piirimme 

kotisivulta, josta ei peritä maksua klubeilta, eikä jäseniltä. 

Tämän kauden lehden toimittaja on piirisihteeri Raimo Sillanpää, jolle klubien uutiset ja tapahtumat lähetetään 

edelleen sähköisessä muodossa. Toivomuksena on, että jutut tiivistettään mahdollisimman lyhyiksi. Näin ei 

toimittajan tarvitse lähteä juttua sievistämään, koska liian pitkät kirjoitukset jäävät yleensä lukematta. Mutta kuvat 

kertovat enemmän kuin tuhat sanaa; kuten tavataan sanoa. 

Piirihallitus palkitsee entiseen tapaan parhaan artikkelin. 

Lehden osoite: raimo.sillanpaa(at)lions.fi 

 

Tehkäämme innolla kaudelle klubien oma lehti. 
 

 

 

Jag har i fem års tid ansvarat för vårt distrikts publikationer. Det tackar jag klubbarna för. Under förra perioden 

gjordes tidningen i nätversion. Det goda med det var att man kunde få med alla aktuella saker ända till slutet av 

perioden, då den tidigare på papper tryckta versionen innehöll sådana händelser och nyheter som hade anmälts till 

utgången av februari. Nätversionen uppdaterades fyra gånger och då fogades de nyaste artiklarna som en 

fortsättning till de tidigare. Den sista uppdateringen gjordes vid periodbytet, varvid tidningen kunde läsas som en 

hel tidning under hela perioden. Den kan fortfarande läsas på vårt distrikts hemsidor och för det debiteras ingen 

avgift av klubbarna eller medlemmarna. 

Distriktssekreterare Raimo Sillanpää är redaktör för denna periods tidning. Till honom kan man sända in nyheter 

från klubbarna och uppgifterna sänds fortsättningsvis i elektronisk form. Jag önskar att uppgifterna komprimeras 

för att bli så korta som möjligt. Härigenom behöver inte redaktören börja försköna artikeln, emedan för långa 

inlägg tenderar att bli olästa. Men bilderna berättar mera än tusen ord som man brukar säga. 

Distriktsstyrelsen premierar, som tidigare, den bästa artikeln. 

Tidningens adress: raimo.sillanpaa(at)lions.fi. 

 

Låt oss med entusiasm göra klubbens egen tidning för perioden. 
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¬ Leijonasanomat edelleen  nettiversiona!  
DG Erkki Ammesmäki 

 

Vuosia Lionien määrä koko Suomessa on ollut pienoisessa laskussa. Samoin piirimme jäsenmäärä on laskenut alle 

1800 jäsenen. Kansainvälinen presidenttimme Joe Preston aloitti jäsenmäärän kasvattamisen kampanjalla ASK 1 

(kysy yhtä). Kun jokainen lion kysyy tuntemaansa henkilöä jäseneksi klubiin, niin tällä tavalla saadaan 

jäsenmäärämme kasvuun. Harvemmin tulee uusia jäseniä kysymättä. Piirissämme on tämän lisäksi esitetty omaa 

jäsenhankintakampanjaa òPestuumarkkinoitaò.  Tämä tarkoittaa klubien aktiivista tiedottamista Lions toiminnasta 

yhdessä tai lohkojen yhteisenä. Tiedotetaan toiminnasta, ja mitä on saatu aikaan viime vuosina ja koko klubin 

historian aikana. Tämän jälkeen on helpompi kysyä ja saada uusia jäseniä.  

Vuoden teema! 

Tälle kaudelle olen valinnut teemaksi:   

Toimi!, Auta!, Viihdy!, Agera!, Hjälp!, Trivs! 

Teemaa tälle kaudelle miettiessäni ajattelin seuraavanlaisesti: ensin pitää toimia, 

jotta meillä on resursseja ja varoja auttaa. Lisäksi meidän tulee huolehtia 

klubeissamme jäsenten viihtyvyydestä klubitoiminnassa.  

Olen kahtena vuotena vieraillut yli 40:ssä piirimme klubissa. Klubeissa joiden 

kokouksissa viihdytään on klubilaisten osallistumisprosentti kokouksiin ja 

tapahtumiin korkea. Nämä klubit saavat myös yleensä paljon hyvää aikaiseksi 

paikkakunnillaan. Toimikaamme seuraavan leijonalupauksen mukaisesti, jonka me 

kaikki olemme aikanaan antaneet:  

Sitoudun osallistumaan klubin koko toimintaan. Lupaan parhaani mukaan 

koettaa noudattaa lionsperiaatteita. Tulla kokouksiin säännöllisesti. Ottaa 

vastaan minulle uskotut tehtävät. Osaltani edistää klubini ja kansainvälisen 

lionsjärjestön tavoitteita. 

 

Aktiivista Lions kautta 2014-2015 kaikille piirimme lioneille. 

 

¬ Maahanmuuttajien klubi Vaasaan  
Risto Soini 

Vaasaan perustettiin  8.5.2014 ensimmäisenä Suomessa maahanmuuttajien klubina LC Vaasa/Africa. Kyseessä on 

ensimmäinen tämänlaatuinen klubi, joka koostuu afrikkalaisista Suomeen muuttaneista kansalaisista. Klubiin 

kuuluu tällä  hetkellä yhdeksän jäsentä, jotka kaikki ovat muuttaneet Suomeen jostakin Afrikan maasta. Keniasta 

kuusi, Nigeriasta neljä, Etelä-Sudanista neljä,Chanasta kaksi, ja Ugandasta, Tanzaniasta, Egyptistä, Nigeriasta, 

Senegalista ja Algeriasta kustakin yksi. Vaasassa ja sen ympäristössä on melko paljon maahanmuuttajia. 

 LC Vaasa/Meren jäsen Akeri Isara ryhtyi kokoamaan lionshenkisiä afrikkalaisia maahanmuuttajia perustettavaan 

uuteen klubiin viime talvena. Keväällä oli tarvittava jäsenmäärä koossa ja uusi klubi voitiin perustaa. 

Kummiklubiksi tuli luonnollisesti LC Vaasa/Meri. Kysessä oli toinen klubi viiden vuoden sisällä, jonka kummina 

LC Vaasa/Meri on toiminut. 

Lionspiiri 107-F juhlisti uuden klubin perustamista ja kummiklubia pitämällä piirihallituksen kokouksen Vaasassa 

12.9.2014. Klubeille luovutettiin kansainvälisen järjestön huomionosoitukset piirikuvernööri Erkki Ammesmäen 

johdolla. Tilaisuutta avustivat Hotelli Central ja Capital Airaksinen. 

 

 

 

Lionspiiri 107-F  piirikuvernööri Erkki Ammesmäki luovutti   LC 

Vaasa/Africa -klubin presidentille Akeri Isaralle kansainvälisen järjestön 

huomionosoituksena uuden klubin perustamisasiakirjan. 

 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=g_N1DIeNg18&feature=youtu.be
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® DG- ja VDG ehdokkaat 201 5-2016 
Piirikuvernööriehdokas/ Distriktsguvernörskandidat  2015-2016 

 

Lion Timo Sysilampi. Puoliso Pirkko. Syntynyt 27.1.1956. DI. Kiinteistöpäällikkö 

Into Seinäjoki Oy. 

Kielitaito: suomi, ruotsi(hieman), englanti(hieman), saksa(hieman), turkki(hieman).  

Lions-toiminta: LC Seinäjoki/Törnävä, liittynyt 1994, osallistuminen 100%, sihteeri 

2001-2002, presidentti 2004-2005, rahastonhoitaja 1995-1996, Melvin Jones -jäsenyys 

2015. 

Piirin ja liiton toiminta: piirisihteeri 2005-2006, lohkon puheenjohtaja 2007-2008, 

alueen puheenjohtaja 2009-2010, LCIF-toimikunnan jäsen 2009-2010, II 

varapiirikuvernööri 2013-2014, I varapiirikuvernööri 2014-2015. 

 

 

I varapiirikuvernööriehdokas/ I vicedistriktsguvernörskandidat  2015-2016 

 

Lion Jarmo Hietala. Puoliso Paula. Syntynyt 6.10.1950. Insinööri, kunnallistekniikan 

päällikkö. Kielitaito: suomi, ruotsi, englanti.  

Lions-toiminta: LC Lapua/Simpsiö, liittynyt 1978, osallistuminen 100%, presidentti 

1994-1995, sihteeri, rahastonhoitaja, nuorisovaihtoasiamies, eri toimikunnat. LC 

Lapua/Alajoen perustajajäsen ja sen kummileijona.  

Piirin ja liiton toiminta: piirisihteeri 2008-2009, lohkon puheenjohtaja 2011-2012, 

alueen puheenjohtaja 2013-2014, II varapiirikuvernööri 2014-2015. 

 

 

 

 

II  varapiirikuvernööriehdokas/ II vicedistriktsguvernörskandidat  2015-2016 

 

Lion Jaakko Passinen. Puoliso Liisa. Syntynyt 13.10.1947. Koneteknikko(eläk.), 

projektipäällikkö, vt. toimitusjohtaja. Kielitaito: suomi, englanti(hieman).  

Lions-toiminta: LC Nurmo/Lakeus, liittynyt 2001, osallistuminen 100%, presidentti 

2006-2007, sihteeri 2008-2009 ja 2014-2015, rahastonhoitaja 2002-2004, vuosina 

2009-2015 seuraavia tehtäviä tailtwister, nuorisovaihtoasiamies, klubimestari, Leo-

neuvoja, ARS-asiamies, klubin palvelupäällikkö. Klubin hallituksessa 14 vuotta.  

Piirin ja liiton toiminta: Suomen lions-liiton vuosikokous 2006 Seinäjoella, tiedotus ja 

pr-toimikunnan pj., lohkon puheenjohtaja 2014-2015, piirin vuosikokoukset 6 kertaa, 

Suomen lions-liiton vuosikokouksiin 10 kertaa, Medal of Merit- ansiomerkki, I 

ruusukkeen ansiomerkki, kansainvälisen presidentin hyvän presidentin ansiomerkki.  

 

 

II varapiirikuvernööriehdokas/ II vicedistriktsguvernörskandidat  2015-2016 

 

Lion Tapio Alatalo. Puoliso Raili. Syntynyt 18.07.1953. Insinööri, sähköaineiden 

lehtori. Kielitaito: suomi, englanti. 

Lions toiminta: LC Noormarkku, LC Isojoki, liittynyt  2009, osallistuminen 100%, 

presidentti 2012- 2013, nuorisovaihtoasiamies, eri toimikunnat. 

Piirin ja liiton toiminta: Lohkon puheenjohtajana 2013 ï 2014. 
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LIITTO               
¬ Lions ï monta tapaa tehdä hyvää   
CC Tuomo Holopainen 

Aktiivinen Lions-vuosi on hyvässä vauhdissa. Varmaan kaikissa F-piirin klubeissa on toteutettu menestyksellä 

tärkeitä ja mielekkäitä palvelu- ja varainkeräysaktiviteetteja. Uskon, että olette saaneet hyvää palautetta työstänne 

ja sitä kautta jokainen on saanut hyvän mielen ja hyviä ystäviä. Lions-harrastus on mukavaa ja yhteisöllistä.  

Olen puhunut tiimityön puolesta, sillä niin ylivertaisia superihmisiä emme ole, että pärjäisimme yksin, mutta 

tiiminä voimme saada aikaan paljon hyvää.  Lions-toiminnan periaatteet ja arvomaailma luovat meille vahvan 

pohjan, josta voimme ponnistaa eteenpäin.  

Toimintamme tärkein yksikkö on klubi. Perinteitämme kunnioittaen on ylläpidettävä intoa ja sitoutumista, ei 

väkisin, vaan rennolla ja innostuneella otteella. Kun klubit voivat hyvin, voi koko Lions-toimintamme hyvin.  

Lions-liiton vuosikokouksen päätöksen mukaisesti toteutamme useita aktiviteetteja. Aktiviteettivalikoima 

mahdollistaa monien tuotteistettujen palvelu- ja keräyskonseptien helpon soveltamisen paikkakunnalle sopivalla 

tavalla. Lue lisää. 

Toivotan teille jatkuvaa menestystä lionstyössänne. Apua ja tukea tarvitsevia ihmisiä on paljon, ja lionien 

palveluhenkeä tarvitaan. Yhdessä tekemällä saamme paljon hyvää aikaa. Tsemppiä! 

Vahvempina yhdessä. 

 

 
 

¬ Lionsïmånga sätt att göra gott  
CC Tuomo Holopainen 

Ett aktivt Lionsår är på god väg. Säkerligen har man i alla klubbar inom F-distriktet med god framgång viktiga och 

meningsfulla service- och penninginsamlingsaktiviteter. Jag tror att ni har fått god feedback på ert arbete och 

härigenom har var och en blivit på gott humör och fått goda vänner. Lionsintresset är trevligt och samhälleligt.  

Jag har talat för teamarbete för vi är inte så makalösa supermänniskor att vi skulle klara oss ensamma men som ett 

team kan vi klara av mycket.  Lionsverksamhetens principer och värdegrund skapar en stark grund som vi kan ta 

sats ifrån och gå vidare. 

Den viktigaste enheten för vår verksamhet är klubben. Genom att respektera våra traditioner bör vi upprätthålla 

entusiasmen och att man känner sig bunden till verksamheten, inte mot någons vilja, utan med ett avspänt och 

entusiastiskt grepp. Då klubbarna mår bra mår hela vår Lionsverksamhet bra. I enlighet med beslut vid årsmötet 

genomför vi ett flertal aktiviteter. Aktivitetsurvalet möjliggör en enkel tillämpning av många produktsatta service- 

och insamlingskoncept på orten på ett lämpligt sätt. Läs mera. 

Jag tillönskar er fortsatt framgång i ert Lionsarbete. Det finns många människor som är i behov av hjälp och stöd 

och serviceandan inom Lions behövs. Genom att göra saker gemensamt åstadkommer vi mycket gott. Kämpa på! 

Vi är starkare tillsammans. 

  

http://www.lions.fi/district107-F/district/2014-2015/LS_20141028/F-piirin%20piirilehti_Tuomo%20Holopainen_10102014.pdf
http://www.lions.fi/district107-F/district/2014-2015/Lue_lisaa/F-piirin%20piirilehti_Tuomo%20Holopainen_10102014.pdf
http://www.lions.fi/district107-F/district/2014-2015/Lue_lisaa/F-piirin%20piirilehti_Tuomo%20Holopainen_10102014_svensk.pdf
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PIIRIN KLUBIT 
® LC Seinäjoki/Törnävä toiminut 50 vuotta  
Matti Heikkilä 

Tammikuun 29. päivänä 1965 Seinäjoen klubilla kokoontui 16 miehen joukko tarkoituksenaan perustaa  kolmas 

lionsklubi Seinäjoelle. Kummiklubina toimi  LC Seinäjoki. Tähän mennessä klubiin on kuulunut 117 lionia. 

Perustettaessa keski-ikä oli 35 v. ja nyt se on 60,6 vuotta. Klubissa on nyt 30 jäsentä. 24.1.2015 klubi vietti 

juhliaan Törnävällä hotelli Sorsanpesän tiloissa. Kaksi 

perustajajäsentä vielä kuuluu klubiin ja heidät 

puolisoineen palkittiin 50 vuoden jäsenyydestä.  

 

Juhlapuhujana oli liiton puheenjohtaja Tuomo 

Holopainen ja piirin tervehdyksen toi piirikuvernööri 

Erkki Ammesmäki.  1. varapiirikuvernööri Timo 

Sysilampi ja  lion Mika Hämäläinen nimettiin Melvin 

Jones jäseniksi.Yhden ruusukkeen ansiomerkin saivat 

lionit Esko Luhtanen ja Erkki Tuorila. Juhlaan toi 

musiikillisen antinsa Seinäjokinen Sorja-kuoro ja lionit 

Aatos  Ilomäki ja Risto Ala-Ikkelä. Presidentti Matti 

Heikkilä esitteli juuri ilmestyneen historiikin.  

 

 

Liiton puheenjohtaja Tuomo Holopainen ja Kaija-

vaimo sekä piirikuvernööri Erkki Ammesmäki ja Anita-

vaimo juhlimassa perustajajäsenten Margit ja Tuomo 

Kotkaniemen ja  Saara ja Ilmari Oksalan kanssa LC 

Seinäjoki/Törnävän 50 vuotista  taivalta. 

 

Viime vuosien suurin aktiviteetti on ollut entisen partiolaisten majan siirtäminen ja kunnostaminen  

Jouppilanvuorelle Vuori-tukikohtaan esteettömän reitin varrelle. Pitkäaikaisin aktiviteetti on ollut perheille 

tarkoitettu jääjuhla, jonka historia on koko klubin historian mittainen. Verenluovutus on ollut myös aktiviteettina 

50 vuotta. Etelä-Pohjanmaa -lehden luku näkövammaisille  kahdesti viikossa oli myös vuosikymmeniä kestänyt 

aktiviteetti kuten  yhteisprojekti LC Jurvan kanssa, jonka tarkoitus on palauttaa Jurvan Tainuskylän Levannevan 

Särkijärvi lintujärveksi patoamalla laskuoja vedenpinnan nostamiseksi. Varainhankinta-aktiviteetteina ovat 

vuosien kuluessa olleet kirkkokonsertit,  erilaiset metsäurakat,  autotarra-aktiviteetti ja viimeksi pysäköinninohjaus 

Ravikeskuksessa. Klubin jäsenten fyysinen kunto ja 

hyvinvointi on näkynyt klubin toiminnassa kautta 

vuosien. Erilaiset kuntotempaukset ja haasteet ovat 

toimineet kannustimena toiminnalle.  

Nuorekkaan klubin seuraavat haasteet ovat piirin 

vuosikokouksen järjestäminen 2016 ja Punainen Sulka 

2016-2017 muitten aktiviteettien ohessa. Klubin 

jäsenmäärän kasvattaminen on  myös otettu haasteeksi. 

 

 

Timo Sysilampi ja Mika Hämäläinen nimettiin Melvin 

Jones -jäseniksi.  Presidentti Matti Heikkilä, 

piirikuvernööri Erkki Ammesmäki ja liiton 

puheenjohtaja Tuomo Holopainen onnittelemassa. 
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® LC Ilmajoki /Ilkan 30-vuotisjuh la 
Tapani Ojala 

 

Juhlivan klubin jäsenet kuvauttivat itsensä ensimmäisen 

kerran 30-vuotisen historiansa aikana. Klubiin kuuluut 34 

jäsentä, joista lähes kaikki olivat paikalla. Miehillä olivat 

juhlapuvut päällä ja merkit rinnassa. Tunnelma oli arvokas. 

Vuosijuhlat olivat alkamassa. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Simo Vuorenmaa lyötiin lionritariksi juhlallisin menoin ja 

Seppo Kiikeri sai Melvin Jones ïjäsentunnuksen. Klubissa on 

ennestään viisi lionritaria ja neljä Melvin Jones -tunnuksen 

saanutta. Kuvassa myös puolisot Leila Vuorenmaa ja Sointu 

Kiikeri.  

  

 

 

 

 

 

 

 

 
® Lapuan Leijonien palvelu päivä  
Hermanni Sippola 

Lapuan kolme klubia ovat yhteisesti jo useana vuonna huomioineet Melvin Jonesin merkeissä tammikuun 

palvelupäivää järjestämällä kirkkopyhän seppeleenlaskuineen Lapuan eri kirkkojen sankarihaudoille. Tänä vuonna 

osallistuttiin messuun kauniissa Kauhajärven kyläkirkossa.  

Messun jälkeen seppelpartio  Jussi Lilja LC Lapua Alajoki, 

Heikki Rintanen LC Lapua ja Ahti Källe LC Lapua Simpsiö 

laskivat seppeleen kirkkopihan muistomerkille. 

 

 

Tilaisuuden jälkeen klubit tarjosivat seurakuntatalolla 

kirkkokahvit tilaisuuteen osallistuville. Kahvittelun 

yhteydessä kauhajärveläinen Tuula Puronvarsi-Syrjälä 

kertoi värikkäästi Kauhajärven kylän ja sen kyläkirkon 

historiasta, palosta ja uudelleen rakentamisesta sekä paljon 

muutakin Kauhajärven kylään liittyvää. 

 

Kuvat: Johanna Sippola 
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® Leijon ien haudoille sytytettiin kynttilät  
Rauno Yli-Hynnilä 

Lions Club Kurikan jäsenet sytyttivät perinteisen tavan mukaan lions-viikon alkaessa Kurikan hautausmaalla 

poisnukkuneiden lions-veljien ja ladyjen haudoille kynttilät. Klubin jäseninä olleita on iidenkymmenenkah- den 

toimintavuoden aikana kutsuttu viimeiseen iltahuu-toon 

33 veljeä ja 19 ladya. Kynttilät jäivät lepattamaan 

haudoille, uurnalehtoon ja menneiden sukupolvien 

muistopatsaalle. Myös kynttiläinliekit jäivät 

valaisemaan sankarihauta-aluetta ja Karjalaan jääneiden 

muistopatsasta. Sunnuntaiaamun hämäryyden valjetessa 

uuteen päivään kuusi leijonaveljeä kiersi lumisen 

hautausmaan muistellen siellä lepääviä veljiä ja 

sytyttäen muistojen kynttilät heidän muistolleen.  

 

Klubin presidentti Markku Vierimaa (vas), Reijo 

Alanko-Luopa, Sakari Ketola, Juha Turkulainen, Risto 

Saarinen ja Rauno Yli-Hynnilä sytyttivät kynttilät. 

Kuva: Rauno Yli-Hynnilä. 

 

 
® We asked eight, seven said yes.  
Esa Saarinen 

Otimme kansainvälisen presidentin teeman Isojoen Lions Clubissa sillä tavoin leikin laskuna, että jos meilläkin 

jokainen olisi kutsunut yhtä uutta jäsentä sadan prosentin onnistumisprosentilla, ei meillä enään riittäisi 

kokoontumispaikan lavittat. 

Kevensimme siis uusien lionien kutsua niin, että kysyimme kahdeksaa uutta jäsentä, joista seitsemän vastasi 

myöntävästi ja kahdeksaskin kertoi olevansa halukas tulemaan mukaan, mutta oman perhe- ja työtilanteen vuoksi 

juuri nyt ei löytynyt aikaa. Kausi on kesken jäsenhankinnan suhteen, mutta totesimme viimeisessä tammikuun 

kuukausikokouksessa ettei kai meidän yksin tarvitse koko piirin jäsentilastoa plussalle nostaa.Ilmapiiri Isojoella 

Lionstoiminnalle on positiivinen. Olemme karistaneet òherrakerhonò maineen laajalla pyyteettömällä 

vapaaehtoistoiminnalla ja onnistuneella jäsenhankinnalla.Keski-ikä clubissamme on nuorentunut huomattavasti. 

Aktiivinen jäsenhankinta alkoi jo viime kaudella  2013-2014, jolloin lokakuun kokouksessa otimme kerralla 

vastaan viisi uutta veljeä. 
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Olemme toteuttaneet myºs kansainvªisen presidentiin loppukauden teemaa òkeepò sillª kahden kauden +12 

tilaston rinnalla meillä on -2 jäsentä. 

Tammikuussa, kokouspaikassamme 

Lauhansarven sahtiopistolla, otimme 

vastaan neljä uutta veljeä ja paikalla oli 

myös kaksi aiemmin kaudella clubiin 

liittynyttä. Kuvasta puuttuu Panu Saari, 

yksi tällä kaudella mukaan tulleista. 

Vasemmalta Timo Herrala, Matti 

Sarikoski, tämän kauden presidentti 

Hannu Väliviita, jäsentoimikunnan 

puheenjohtaja Esa Saarinen, Jussi Valli, 

Jukka Jaakkola, Jiri Ruotsalainen ja 

Pertti Nummela. 

 

 

 

 

 

Lokakuussa 2013 otimme vastaan 

sahtiopistolla samalla kertaa viisi uutta 

jäsentä. Kuvakin kertoo että ikärakenne 

clubissa nuorentui kertaiskusta. 

Vasemmalta Janne Alakortes, Mika 

Länsivuori, Esa Hakamäki, Esa 

Lehtimäki ja Mika Kunnaspuro 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  










































